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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/18-24/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-18-2 
Rijeka,  31. 01. 2018. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 40. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
40. sjednica VMO Grbci održana je 29.01.2018. (ponedjeljak) s početkom u 19:00 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Davorin Zubović, zamjenik predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO  

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

- 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Milan Ivaniš, član VMO 
 
 

Usvajanje zapisnika sa 39. sjednice VMO Grbci održane 18.12.2017. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Priprema za realizaciju programa Doček Zametskih zvončara i maškara 
2. Usvajanje godišnjeg izvješća o radu VMO Grbci 
3. Komunalna i prometna problematika 
4. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO, g. Abramović obavijestio je vijećnike o pripremama za realizaciju nadolazećeg 
programa Doček Zametskih zvončara i maškara. Naveo je kako je u kontaktu s predstavnicima 
Zametskih zvončara i maškara ali da ove godine zbog kratkog perioda trajanja karnevala i maškara 
postoji mogućnost da Zametski zvončari i maškare neće biti u mogućnosti doći na Grbce. Konačna 
potvrda o mogućnosti dolaska još se čeka. U slučaju nemogućnosti dolaska g. Abramović je 
predložio da se program realizira s maškarama sa Srdoča ili Pehlina, ukoliko to naravno bude 
moguće. 
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Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s g. Abramovićem. 
 
AD 2 
 
G. Abramović informirao je vijećnike o potrebi usvajanja godišnjeg izvješća o radu VMO Grbci za 
2017. godinu koje je pripremio tajnik MO. Nakon što je izvješće razmotreno, primjedbi nije bilo. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili godišnje izvješće o radu VMO Grbci za 2017. 
godinu. 
 
AD 3 
 
3.1. G. Abramović obavijestio je vijećnike da se Mjesnom odboru obratila gđa. Zorica Livaja s upitom 
vezanim za rupu u asfaltu i ostatkom prometnog znaka pored autobusne stanice u Primorskoj ulici 
kod kbr. 3C. Upit i zamolba za sanacijom upućen je nadležnim službama. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.2. G. Abramović informirao je prisutne vijećnike da se Mjesnom odboru obratla gđa. Tatjana Šepić 
u vezi promjene autobusnog stajališta autobusne linije br. 3 s Ulice Andrije Kačića Miočića na Deltu. 
Gđa. Šepić nije zadovoljna promjenom autobusnog stajališta, te smatra da ta promjena šteti svim 
korisnicima te autobusne linije pa tako i građanima Grbaca. G. Abramović predložio je da se pribave 
informacije vezane za razloge promjene autobusnog polazišta autobusne linije br. 3 u gradu. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s g. Abramovićem. 
 
3.3. G. Abramović predložio je da se zatraži fiksiranje kontejnera u Primorskoj ulici kod kbr. 27 i 29 
zbog učestalog premještanja istog. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s g. Abramovićem. 
 
AD 4 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
 

              Predsjednik VMO Grbci  
      Tomo Abramović 

 
 
 
 


